
 
 

Memo 
 

Aan: Gemeenteraad Kenmerk: - 

Van: Burgemeester en wethouders Kopie: - 

Datum: 8 september 2016 Informatie bij: L. Beernink 

Onderwerp: Stopzetten integratie tussen Delta en Het Plein 

 
Integratie Delta en Het Plein stopzetten 
Aan de hand van het op 25 augustus 2015 in het college van Lochem vastgestelde bedrijfsplan ‘Winst 
door Verbinden’ is het afgelopen jaar gewerkt aan de integratie van de organisaties Delta en Het 
Plein in één organisatie. Ook de andere vier Delta- gemeenten (Zutphen, Bronckhorst, Brummen en 
Voorst) hebben hiertoe besloten. Op basis van voortschrijdend inzicht en advies van het AB/DB van 
Delta d.d. 7 september 2016 hebben wij besloten om de integratie per direct stop te zetten. Dat is 
geen makkelijk besluit maar wij zijn ervan overtuigd dat dit het beste is voor de gemeente Lochem en 
onze cliënten. 
 
Integratie leidt niet tot beoogde winst 
Directe aanleiding is het inzicht dat integratie van beide organisaties niet leidt tot de veronderstelde 
winst zoals die beoogd was in het bedrijfsplan ‘Winst door verbinden’. Daarbij is het een reëel risico 
dat Zutphen en Lochem als eigenaren van Het Plein verantwoordelijk worden voor de tekorten die er 
ontstaan bij de integratie van Delta in de organisatie van Het Plein. Ontwikkelingen die sinds de 
vaststelling van het bedrijfsplan tot deze inzichten leiden zijn: 

1. De aanstelling van een nieuwe directie Het Plein waarna er al snel zicht kwam op problemen 
binnen de organisaties die daarvoor nog niet bij ons in beeld waren; 

2. Verbetermaatregelen Het Plein hebben meer impact  op de organisatie dan aanvankelijk kon 
worden ingeschat. 

3. De organisatie van Delta die geconfronteerd wordt met oplopende tekorten. Die situatie 
vraagt niet alleen om nieuwe oplossingsrichtingen, we constateren dat dit ook tot een 
andere uitgangssituatie leidt ten opzichte van Winst door verbinden 

 
Deze ontwikkelingen maken duidelijk dat er op dit moment geen ‘winst’ en geen synergie wordt 
gerealiseerd door het verbinden van beide organisaties. Dat leidt tot de overtuiging bij het college 
om, in het belang van de cliënten bij de betreffende organisaties en daarmee onze inwoners in 
Lochem, op dit moment niet door te gaan op ingeslagen weg van integratie. De financiële risico’s 
voor Lochem zijn daarvoor te groot. We stoppen de integratie en beraden ons over een opdracht 
voor de ontwikkeling van een visie. Een visie die leidt tot aanpak voor de uitvoering van taken die 
voortvloeien uit de Participatiewet in relatie tot subregionaal arbeidsmarktbeleid. De bestaande 
samenwerking tussen beide organisaties wordt, los van het stopzetten van de integratie,  voortgezet. 
 
Vervolgproces 
Graag gaan we nader met u in gesprek over de bovenstaande ontwikkeling  in het aangevraagde cq. 
geplande Technisch Beraad van 26 september 2016. 
 


